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PROTOKÓŁ Nr XLIII 

 zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy 

Pani Teodory Wójcik w dniu 29 maja 2014 r. 
 

Stan Rady – 15 radnych 

Obecnych – 13 radnych 

W sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 

1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XLII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

4. Gratulacje dla Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie z okazji wygrania 

plebiscytu na bibliotekarza roku województwa mazowieckiego. 

5. Podziękowania Wójta dla organizatorów i sponsorów pikniku ekologicznego ,,Dzień 

Ziemi”. 

6. Informacja Komisariatu Policji w Mrozach o bezpieczeństwie i zagrożeniach na 

terenie gminy Cegłów. 

7. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych za 2013r. 

8. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących,  

9. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 

10. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cegłów na lata  

2014 – 2024r. 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

3) w sprawie przyjęcia oceny zasobów społecznych Gminy Cegłów 

4) w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży mieszkań komunalnych w Mieni 

5) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych 

nieruchomości położonych w Mieni 

6) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania wymiany gruntów położonych w Cegłowie  

7) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania wymiany gruntów położonych w Wólce Wiciejowskiej  

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Przyjęcie protokołu z XLII zwyczajnej  sesji Rady Gminy Cegłów. 

14.  Zamknięcie obrad.   

 

 

Ad. 1 

Obrady XLIII sesji Rady Gminy Cegłów otworzyła p. Teodora Wójcik  

Przewodnicząca Rady Gminy. Po otwarciu oddała głos Panu Wójtowi Marcinowi 

Uchmanowi. 
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Wójt poprosił wszystkich o powstanie, wyłączenie telefonów komórkowych i uczczenie 

minutą ciszy pamięć o byłym sołtysie wsi Huta Kuflewska, wieloletnim radnym Gminy 

Cegłów, który przekazał własną działkę pod budowę świetlicy wiejskiej w Hucie. Pan 

Zdzisław Sęktas zmarł 15 maja i uczczono jego pamięć minutą ciszy. 

  Wójt podziękował, następnie Przewodnicząca przywitała zebranych radnych, p. Wójta 

Marcina Uchmana, Zastępcę Wójta Dariusza Uchmana, p. Skarbnik, p. Sekretarz, p. 

kierownik Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Węgrowie Beatę Kryśkiewicz, p. 

Jadwigę Kaczorek Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Cegłowie, p. Katarzynę Korzeń Kierownik 

GOPS w Cegłowie, p. Danutę Grzegorczyk Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Cegłowie, p. Zofię Saganowską Przewodniczącą Koła Gospodyń Wiejskich w Mieni, p. 

Małgorzatę Kozłowską Dyrektor Zespołu Szkolnego w Piasecznie, p. Wojciecha Juszczaka 

Prezesa Zarządu Gminnego PSL w Cegłowie, p. Komendanta Komisariatu Policji w Mrozach 

Leszka Murawskiego oraz pana Dzielnicowego Mariusza Korporowicza, prasę, sołtysów i 

mieszkańców. 

p. Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obrad jest 13 radnych i podejmowane uchwały 

będą prawomocne.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad. Następnie zapytała czy 

ktoś z zebranych chciałby wnieść uwagi do porządku obrad.  

 

Wójt poinformował, że w związku z wnioskiem komisji oświaty oraz wspólnymi 

działaniami radnych i wójta dotyczących rozbudowy biblioteki, gdyż zbiory książkowe się nie 

mieszczą w obecnym budynku, dąży do pozyskania środków na rozbudowę. Wniosek, który 

został złożony do Ministerstwa Kultury – zabrakło kilku punktów, a jak nas wyrzucają 

drzwiami to wchodzimy oknem, otrzymaliśmy informację, że Mazowiecka Jednostka 

Wdrażania Programów Unijnych uzyskała dodatkowe środki, które chcą wydać do połowy 

przyszłego roku, dlatego też rozdany został projekt uchwały o wyrażeniu zgody na 

przystąpienie do konkursu ogłoszonym przez tą jednostkę i prośba ze strony Wójta, żeby 

wprowadzić ten projekt uchwały do porządku obrad.  

Pani Sekretarz poprosiła, aby zmienić tytuł w jednym z projektów uchwał, gdyż po 

konsultacji z kancelarią prawną zalecono wprowadzenie tej zmiany, która będzie polegała na: 

„w sprawie zamiany gruntów położonych w Wólce Wiciejowskiej” zostanie zmienione na „w 

sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, położonych w Wólce 

Wiciejowskiej, stanowiących własność komunalną Gminy Cegłów”. 

Przewodnicząca stwierdziła, że radni dostali projekt uchwały z poprawnym tytułem, 

więc nawet nie trzeba było informować o tej zmianie. 

Przegłosowano wprowadzenie projektu uchwały przez wójta. 

Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Przewodnicząca dodała, że projekt uchwały zostanie wprowadzony jako pkt 5. 

Następnie Przewodnicząca zaproponowała, aby dodać jeszcze jeden punkt, 

mianowicie podziękowania dla radnych, sołtysów i pracowników samorządowych z okazji 

Dnia Samorządu Terytorialnego. Wprowadzono by go między punktem 4, a 5. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad ze zmianą. 

Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 
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Ad.3 

P. Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca oddała glos p. Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej, która otrzymała 

tytuł Mazowieckiego Bibliotekarza Roku 2013 oraz Wójtowi Gminy. 

Odtworzono film o p. Danucie Grzegorczyk, a następnie zostały wręczone kwiaty przez 

Wójta Gminy oraz Przewodniczącą Rady Gminy wraz z podziękowaniami. 

 

Ad. 5 

Następnie Przewodnicząca odczytała genezę obchodów Dnia Samorządowca oraz 

podziękowała za pracę wykonywaną na co dzień. 

Wojt połączył się do życzeń i podziękowań, po czym wręczył drobne upominki dla 

radnych i sołtysów. 

Wójt stwierdził, że w szczególny sposób chciałby podziękować sponsorowi głównemu 

Pikniku Ekologicznego „Dzień Ziemi”, który w tym roku został zorganizowany w Mieni. 

Pani Przewodnicząca również podziękowała za wielokrotne wsparcie przy organizacji 

apeli oraz innych inicjatyw ekologicznych w Zespole Szkolnym w Cegłowie.  

Pani Beata Kryśkiewicz – kierownik PGK Węgrów podziękowała za wyróżnienie oraz 

miłe słowa. Następnie zapewniła, że nadal Przedsiębiorstwo będzie dokładać wszelkich starań 

we wspieraniu inicjatyw Samorządu oraz Szkoły, ponieważ to podnosi świadomość 

ekologiczną mieszkańców i  ma nadzieję, że ilość odpadów niesegregowanych będzie coraz 

mniejsza, a ilość surowców wtórnych odbieranych z terenu Gminy będzie coraz większa.   

Następnie podziękowania zostały wręczone również p. Zofii Saganowskiej, Emilii 

Wąsowskiej, p. Jadwidze Kaczorek oraz p. Danucie Grzegorczyk. 

 

Ad.6 

Informacja w załączeniu. 

Wójt podziękował za wzorową współpracę z Komisariatem Policji. 

 

Ad.7 

Informacja w załączeniu. 

 

Ad.8 

Wójt przedstawił wyniki wyborów do Parlamentu Europejskiego oraz informację z 

realizacji zadań bieżących. Były to: 

- nowe wiaty przystankowe, które zostały zamontowane we współpracy z 

przewoźnikami, którzy prowadzą przewóz osób na terenie naszej Gminy, tj. Mobilis Group, 

Rapit, Bags i Rorbi – Tour. Będzie również postawiona duża wiata przy Zespole Szkolnym w 

Cegłowie, aby chronić dzieci czekające na autobus. Wiaty są zlokalizowane przy cmentarzu 

w Cegłowie, w Mieni, w Podcierniu, Hucie Kuflewskiej, a 3 jeszcze dojadą. 

- zamontowano 8 szt. nowych koszy na śmieci na terenie Cegłowa.  

- 2 maja odbyło się spotkanie z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Spotkanie 

zaszczycili swoją obecnością Wójtowie z terenu powiatu, a głównym tematem były szkody 

wyrządzone przez dziki. 

- 3 maja obchodziliśmy 223 rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 maja oraz 10 – lecie 

wejścia Polski do Unii Europejskiej. Gościliśmy Posła do Parlamentu Europejskiego 

Jarosława Kalinowskiego. 

- podpisane zostały umowy na modernizację dróg gminnych, m. in. Zostanie wykonana 

nakładka na ulicy Mickiewicza, wyremontowany zostanie odcinek drogi Piaseczno – Skupie – 
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Kiczki. Wójt poprosił o wyrozumiałość jeśli będą jakieś utrudnienia w ruchu drogowym. Na 

tej sesji będą przesunięte środki na drogi. W związku z tym zostaną wyremontowane również 

odcinki drogi Mienia – Pełczanka oraz ul. Partyzantów. 

- odbyła się II Mazowiecka Majówka z Biegami. Udział wzięło 150 biegaczy, 

wypromowane zostało też zmodernizowane targowisko.  

- odbyła się konferencja „Samorząd przyjazny przedsiębiorcom” z udziałem Pana 

Wiceministra Gospodarki Pana Mariusza Haładaja. Poruszone zostały liczne tematy związane 

z nowopowstającymi aktami prawnymi. Udział w konferencji wziął również Starosta Miński. 

- w Zespole Szkolnym w Cegłowie odbyły się I mistrzostwa Polski w obliczeniach na 

Sorobanie. Było to połączone z obchodami Dnia Japońskiego, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele Ambasady Japońskiej. 

- Dzień Matki Wsi w Mieni. Gościliśmy zespoły: Lalinianki, panie z gm. Jakubów. 

Wydarzenie to było objęte patronatem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Marszałka 

Województwa oraz Starosty. P. Danuta Grzegorczyk w ramach projektu unijnego podarowała 

teatr Aleksandra Fredry, który panie miały okazję obejrzeć. 

- odbył się III Turniej o Puchar Wójta. Grało 12 drużyn, a całość wygrała drużyna 

Canarinhos z Kołbieli. 

- rozstrzygnięty będzie przetarg na realizację Wioski kulinarnej w Podcierniu, wpłynęły 2 

oferty, a przetarg został powtórzony, gdyż to znacznie przekroczyło środki, które były 

przeznaczone na ten cel, więc tą sesją należy te środki przesunąć, stąd prośba do Państwa 

radnych 

- wniosek na azbest – otrzymaliśmy 13500 zł, a wnioskowaliśmy o ponad 60000 zł, 

jednak wiele gmin złożyło wnioski i te środki zostały podzielone, a decydująca jest kolejność 

zgłoszeń. Wójt poinformował, że być może uda się porozmawiać z Prezesem WFOŚiGW, 

żeby uruchomił dodatkowe środki, bo jak widać mieszkańcy chcą usuwać azbest i 

zainteresowanie nie słabnie. 

- Wójt zachęcił do głosowania na Facebooku i wybór wizualizacji budynku Zespołu 

Szkolnego w Cegłowie 

- Dodatkowo Wójt zaprosił na Festyny Rodzinne do Cegłowa i Piaseczna oraz 

Powiatowe Święto Ludowe. Ponadto organizowany jest wyjazd do partnerskiej Gminy Kępice 

w dniach 20 – 22 czerwca. 

 

Przewodnicząca podziękowała za informacje i ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Głos zabrał Wójt, aby poinformować, że odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej na 

Dyrektora Zespołu Szkolnego w Cegłowie, której przewodniczył Zastępca Wójta. Komisja 

przedłożyła protokół, w którym na to stanowisko została wskazana p. Emilia Rumak – 

Kowalczyk. Komisja obradowała w ośmioosobowym składzie. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisje spotykały się 24 kwietnia i 

przewodniczył radny Walas i 26 maja na również na posiedzeniu wspólnym. Wypracowane 

opinie zostaną odczytane przy projektach uchwał. 

Przewodniczący Komisji Inwestycji poinformował, że Komisja obradowała 2 razy w 

kwietniu i 2 razy w maju. 9 kwietnia dokonano analizy inwestycji zrealizowanych i 

planowanych w Gminie Cegłów, odbyła się wizyta na targowisku oraz poruszono sprawę 

budowy chodników. 24 kwietnia odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji, a w 

porządku obrad znalazła się informacja Wójta na temat postępowania administracyjnego 

dotyczącego wypadku w Zespole Szkolnym w Cegłowie, informacja na temat ustaleń Komisji 
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Oświaty oraz Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi złożonej przez mamę ucznia, debata na 

temat strategii przyszłości Zespołu Szkolnego w Cegłowie. Zaproszono też Prezesa ZNP. 7 

maja odbyło się posiedzenie Komisji Inwestycji, gdzie dokonano analizy realizowanych 

funduszy sołeckich w 2014 r. oraz poruszono kwestię remontów świetlic, remiz strażackich i 

pozyskiwanych środków. 26 maja przypomnieliśmy o zaawansowaniu prac nad Miejscowym 

Planem Zagospodarowania Przestrzennego. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja zebrała się czterokrotnie. 

3 posiedzenia dotyczyły wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta, a na 1 zajęła się 

sprawą pism, które wpłynęły do Rady Gminy i zostały przekazane zgodnie z kompetencjami 

do Komisji Rewizyjnej. 5 maja wypracowany został wniosek, aby przekierować do Wójta 

sprawę naruszenia dóbr osobistych p. Michała Szopy przez p. Dyrektor, gdyż zwierzchnikiem 

jest Wójt. Następnie Przewodniczący odczytał wniosek do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

wypracowany na pozostałych posiedzeniach. Następnie dodał, że zostało wystosowane pismo 

do p. Szopa solidaryzujące się z jej przeżyciami i wyrażając nadzieję na pomyślne 

rozwiązanie sprawy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty poinformowała, że odbyły się 3 posiedzenia komisji: 24 

kwietnia, 16 maja zaopiniowano projekty arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych, 

dokonano analizy naborów do przedszkoli oraz pensum. 28 maja komisja zaopiniowała 

projekt uchwały o zasobach pomocy społecznej oraz odbyła wyjazd w teren i spotkanie z 

mieszkańcami wsi Podciernie w celu ustalenia lokalizacji miejsca sportowo – rekreacyjnego. 

W sprawach różnych radny Grasiak wystąpił z wnioskiem o przegląd miejsc kulturalno – 

sportowych w poszczególnych wsiach. 

P. Kaska poinformował, że  Komisja Rolnictwa odbyła 3 posiedzenia – 24 kwietnia, 14 

maja – posiedzenie wyjazdowe w celu sprawdzenia gotowości bojowej w jednostkach OSP, 

26 maja wspólnie z komisją Finansów. 

 

Ad. 10 

 

Pakiet uchwałowy: 

 

1) W sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014 – 

2024 

 

P. Skarbnik przedstawiła zmiany zgodnie z załącznikiem do uchwały. 

 

Przewodnicząca poprosiła o odczytanie opinii komisji. 

p. Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

 

P. Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie zgodnie z załącznikiem do uchwały. 

 

p. Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

3) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 
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Projekt uchwały zreferowała P. Katarzyna Korzeń 

P. Leszczyńska odczytała pozytywną opinię komisji. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych.  

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

4) w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży mieszkań komunalnych w Mieni 

 

Wójt poinformował, że o tym projekcie wielokrotnie wspominano na komisjach. Był to 

warunek umowy z Agencją Nieruchomości Rolnych, aby przejąć 3 mieszkania 

komunalne i udzielenie bonifikaty jest spowodowane tym, aby nie było problemów z 

wykupem tych mieszkań przez lokatorów. 

 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji, następnie przystąpiono do 

głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

5)  w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnych 

nieruchomości położonych w Mieni 

 

Wójt dokonał autopoprawki w tytule uchwały w postaci zamiany słowa, gdyż nie 

przyjmujemy, a przejmujemy nieruchomości. Poza tym poinformował, że jest to ok. 5 ha 

ziemi w okolicy rzeki Mienia. Wcześniej zmienione zostało studium, aby móc 

przeznaczyć te działki na tereny rekreacyjne. 

 

Przewodnicząca jeszcze raz przypomniała wprowadzoną poprawkę do projektu uchwały. 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji, następnie przystąpiono do 

głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

6) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania wymiany gruntów położonych w Cegłowie  

 

Zastępca Wójta pan Dariusz Uchman poinformował, że chodzi konkretnie o 

upoważnienie Wójta do czynności związanych z wymianą działek w Cegłowie. Temat 

był poruszany na komisjach. Chodzi o działkę przy stacji paliw, na której jest 

usytuowany transformator i droga jest nieprzejezdna, właściciel działki przyległej zwrócił 

się z prośbą o wymianę gruntu w zamian za wydzielenie paska 4 m z drugiej strony, co 

umożliwi dostęp do działek i poprawi komunikację na terenie byłej bazy SKR oraz 

umożliwi realny dostęp np. firmie Go West, która teraz korzysta z przejazdu przez działki 

gminne. 

 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji, następnie przystąpiono do 

głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 
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7) w sprawie stanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Cegłów w procedurze 

przygotowania wymiany gruntów położonych w Wólce Wiciejowskiej  

 

Zastępca poinformował, że grunty te stanowi własność komunalna Gminy Cegłów, 

którą stanowi dz. 154 w Wólce Wiciejowskiej. Stosownie do zawartego porozumienia z 

mieszkańcami, chodzi o zamianę części działki 154 na działki stanowiące ich własność, a 

przyległe do działki 146, pełniącą funkcję drogi gminnej na poszerzenie tej drogi 

gminnej. Zostały już wykonane podziały. 

Radny Grasiak poprosił o opinię pana Zatorskiego. 

Pan Zatorski podziękował Samorządowi za te działania. 

 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji, następnie przystąpiono do 

głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

8)  W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Poszerzenie 

oferty kulturalnej Gminy Cegłów w wyniku rozbudowy budynku Gminnej 

Biblioteki Publicznej w miejscowości Cegłów i złożenie wniosku na dofinansowanie 

ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 

na lata 2007 – 2013. 

Przewodnicząca stwierdziła, że Wójt już wprowadzając ten projekt uchwały do 

porządku obrad omówił go, ale jeśli chciałby uszczegółowić lub jeśli są pytania to oddaje 

głos. 

Wójt poinformował, że dofinansowanie jest troszkę mniejsze niż w Biblioteka Plus i 

wynosi 85% kwoty brutto i możemy uzyskać wsparcie do 750 000 zł. Państwa zgoda 

pozwoli na złożenie wniosku aplikacyjnego. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Salę obrad opuścił radny Piotr Juszczak, godz. 17.55 

 

Ad. 11 

 

Radny Grasiak poinformował, że wczoraj w Gminie Cegłów zatryumfowała demokracja 

i wreszcie w cegłowskiej szkole będzie normalnie, a to co złe o Gminie Cegłów pójdzie w 

zapomnienie a zacznie się dobry etap w życiu szkoły. Zapewnił, że Komisja Oświaty będzie 

wspierać nową kandydatkę, gdyż jest to osoba niezależna, jest spoza układu, więc ma 

nadzieję, że będzie dobrze. 

Radny Trojanowski zapytał o poprawę ul. Piłsudskiego. 

Wójt odpowiedział, że będzie nakładka ok. 2 km wykonana przez powiat, a ten odcinek 

drogi jest uwzględniony, jednak dokładnego terminu nie zna. Zostanie też naprawiona droga 

w Kiczkach. 

Radny Janicki podziękował za remont drogi na tzw. Grudzi. 

Przewodnicząca podziękowała za doświetlenie ulicy Kościuszki. 

Zastępca Wójta poinformował, że zaczną się prace nad wykopaniem rowów w 

Piasecznie, Kiczkach i Skupiu. 

Wójt przedstawił informację o pracach nad planem zagospodarowania. 



str. 8 
 

Pani Małgorzata Kozłowska zaprosiła na Festyn Rodzinny 8 czerwca, na którym 

dziećmi zajmie się animator, będą występy dzieci, strzelnica, loteria fantowa i wystąpi 

Zespół Diverse z p. Małgorzatą Podobas. 

 

Ad.12 

Przewodnicząca poprosiła radnych  o wpisanie i sprawdzenie w teczce uwag do 

oświadczeń majątkowych.  

Następnie poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy: z RIO uchwała 

Kolegium o nieważności uchwały z dn. 27 marca 2014 r. w sprawie udzielania dotacji dla 

niepublicznych placówek oświatowych, wpłynęło również pismo Wojewody, o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, p. 

Sekretarz nadzoruje tą sprawę. 

2 skargi od p. Małgorzaty Szopa, którymi zajęła się Komisja Rewizyjna, a ponadto 

wpłynęło pismo z KPP w Mińsku Mazowieckim o przesłanie dokumentacji Rady Gminy w 

sprawie wypadku, a żądana dokumentacja została przesłana.  

 

Ad. 13 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych obecnych na sali. 

ZA – 9 

PRZECIW – 0 

WSTRZYMUJĄCYCH - 3 

 

Ad. 14 

Prowadząca  zamknęła obrady XLIII sesji Rady Gminy Cegłów.  

 

Godz. 18.00 

 

Protokołowała: Małgorzata Podobas 

 

        Przewodnicząca Rady Gminy 

        (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


